



SEED TREATMENT

Tidal Grow® GENBOOST™ can increase yield and quality by inducing biological responses that boost seed and plant growth, including germination, emergence, and vigour. Tidal Grow® GENBOOST™ can also activate the plants' innate resistance to abiotic stress.

LOT NO.:

USE BY DATE:

Density: 8.354 lbs/gallon at 68°F
(1.001 kg/liter 20°C)

NET CONTENTS
3.79 LITERS (1 GALLON)

NET WEIGHT
3.79 KGS (8.35 LBS)

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS
ACTIVE INGREDIENT
Chitosan.....0.25%

REGISTRATION NUMBER 2043305
FERTILIZERS ACT

KEEP OUT OF REACH OF
CHILDREN AND ANIMALS

Caution: This product contains crustaceans. Adverse reactions may occur in sensitive persons. If skin contact occurs, wash with soap and water. May cause eye irritation. Wear dust mask, protective eyewear, and gloves. If allergic reaction occurs, seek medical attention.



MANUFACTURED AND GUARANTEED BY:
Tidal Vision Products, Inc. DBA Tidal Grow® AgriScience
3710 Iron Gate Road, Bellingham, WA 98226 USA
+1 360-603-7676 | TidalGrowAg.com

FIRST AID	
IF IN EYES:	Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call poison control center or doctor for treatment advice.
IF ON SKIN OR CLOTHING:	Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call a poison control center or doctor for treatment advice.
IF INHALED:	Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control center or doctor for further treatment advice.
IF SWALLOWED:	Call a poison control center or doctor immediately for treatment advice. Have person sip a glass of water if able to swallow. DO NOT induce vomiting unless told to do so by a poison control center or doctor. Do not give anything to an unconscious person.

STORAGE AND DISPOSAL:

Store in tightly closed container, in a dry, well-ventilated area. Dispose of contents and packaging in accordance with local, regional and federal legislation.

GENERAL INSTRUCTIONS:

Shake before using. Following specific crop instructions for dilution rates and application usage. For best results use pH neutral (pH 6.9 to 7.0) mix water.

CROPS	MIXING & APPLICATION INSTRUCTIONS
SEED TREATMENT: Canola and Forages	Apply 6.5 – 65.2 mL of product per 100 kg of seed. Apply as a water-based slurry through standard slurry or mist-type commercial seed treatment equipment. May be applied with other registered seed treatment products if compatibility is known.



Tidal Grow^{MD} GENBOOSTTM peut augmenter le rendement et la qualité en induisant des réponses biologiques qui stimulent la croissance des semences et des plantes, y compris la germination, la levée et la vigueur. Tidal Grow^{MD} GENBOOSTTM peut également activer la résistance innée des plantes au stress abiotique.

N° DE LOT:

DATE LIMITE
D'UTILISATION:

Densité : 1,001 kg/litre à 20 °C
(8,345 lb/gallon à 68 °F)

CONTENU NET
3,79 LITERS (1 GALLON)

POIDS NET
3,79 KGS (8,35 LBS)

TRAITEMENT DES SEMENCES

ANALYSIS MINIMALE GARANTIE
MATIÈRE ACTIVE

Chitosane.....0,25%

NUMÉRO D'ENREGISTREMENT 2043305
LOI SUR LES ENGRAIS

GARDER HORS DE LA PORTÉE
DES ENFANTS ET DES ANIMAUX

Avertissement: Ce produit contient des crustacés. Des réactions indésirables peuvent se produire chez les personnes sensibles. En cas de contact avec la peau, laver avec de l'eau et du savon. Peut provoquer une irritation des yeux. Porter un masque anti-poussière, des lunettes de protection et des gants. En cas de réaction allergique, consulter un médecin.



FABRIQUÉ ET GARANTI PAR:
Tidal Vision Products, Inc. DBA Tidal Grow^{MD} AgriScience
3710 Iron Gate Road, Bellingham, WA 98226 USA
+1 360-603-7676 | TidalGrowAg.com

PREMIER SOINS	
EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:	Garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Le cas échéant, retirer les lentilles cornéennes au bout de 5 minutes et continuer de rincer l'œil. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.
EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS:	Enlever tous les vêtements contaminés. Rincer immédiatement la peau à grande eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.
EN CAS D'INHALATION:	Déplacer la personne vers une source d'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence le bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.
EN CAS D'INGESTION:	Appeler un centre antipoison ou un médecin immédiatement pour obtenir des conseils sur le traitement. Faire boire un verre d'eau à petites gorgées si la personne empoisonnée est capable d'avaler. NE PAS faire vomir à moins d'avoir reçu le conseil de procéder ainsi par le centre antipoison ou le médecin. Ne rien donner à une personne inconsciente.

ENTREPOSAGE ET ÉLIMINATION:

Entreposer dans un récipient hermétiquement fermé, dans un endroit sec et bien ventilé. Éliminer le contenu et l'emballage conformément à la législation locale, régionale et fédérale.

MODE D'EMPLOI GÉNÉRAL:

Agiter avant l'utilisation. Suivre les instructions spécifiques de la culture pour les taux de dilution et l'utilisation de l'application. Pour de meilleurs résultats, utiliser de l'eau mélangée à un pH neutre (pH 6,9 à 7,0).

CULTURES

Traitement des semences :
Canola et cultures
fourragères

MÉLANGE ET L'APPLICATION

Appliquer 6,5 – 65,2 mL de produit par 100 kg de semences. Appliquer sous forme de bouillie à base d'eau à l'aide d'un équipement commercial standard de traitement des semences de type bouillie ou brouillard. Peut être appliqué avec d'autres produits homologues pour le traitement des semences si la compatibilité est connue.